



LA BIOSTHETIQUE®
PARIS

HAIR & SCALP
CARE

Long Hair

THE CULTURE OF TOTAL BEAUTY

LA BIOSTHETIQUE





PROTECTIVE SOFTENING SHAMPOO

Shiny body, soft strength and freshness with
the push of a button.

无形的保护,简单带有光泽。

Thanks to the micelles technology, long hair with special care needs is gently and deeply freed from dirt and environmental pollution. Structural differences are balanced out, sugar beet betaine supplies the hair with moisture and makes it soft.

The hair becomes easy to comb and is given healthy, silky shine.

得益于胶束技术，使有特殊护理需求的长发能温和而深入地摆脱污垢和环境污染。

头发的结构差异得到平衡，甜菜碱为头发提供水分，使头发柔软。

秀发变得易于梳理，并被赋予健康、柔顺有光泽。

Long,
healthy and
shiny hair
is a natural
adornment.

长而健康，
有光泽的头发是天然装饰物。



Conditioning bodyguard, invisible protection and simply shiny.

无形的保护，
简单带有光泽。

PROTECTIVE REPAIR MASK

With rich nutrients and conditioning substances, the intensively effective hair mask supplies the hair with lipids and moisture, from roots to tips. A glucose polyphenol of sugar cane and oak apple repairs existing damage and effectively prevents new hair breakage. Ideally nourished from within and from without with a conditioning protective film, long hair regains its elasticity and softness, is easy to handle and is given brilliant shine.

丰富营养和调理物质，高效的发膜为每根头发从根部到发梢提供了丰富的营养和水分。甘蔗的葡萄糖多酚和苹果精华可修复头发现有的损伤，并有效防止有新的断发。使用调理保护膜滋养头发是由内到外，在头发上形成一层保护膜。使长发恢复弹性，柔软，容易梳理，并赋予健康亮丽的光泽。

PROTECTIVE CONDITIONING FLUID

In addition to the easy, leave in application, the light fluid features protective and conditioning properties. It deeply moisturises the hair, balances out structural damage along the entire length and thus improves its elasticity. Wheat proteins create volume, wheat bran extract offers effective protection from environmental aggressors. The hair is soft and smooth, with silky shine.

除了容易使用和无需冲洗配方，这轻盈的调理剂还具有保护和调理特性。它能深层滋润头发，平衡整个发丝损伤的结构并能从而提高头发的弹性变得更加柔顺。小麦蛋白有增加发量的功能，而麦麸提取物提供有效的保护，免受环境侵害。头发柔软，具有光泽和雪纺般的柔滑。

WEIGHTLESS CONDITIONING OIL

The conditioning cocktail of argan oil and lady's smock oil balances out deficits in the lipid layer and immediately restores flexible softness to dry and brittle hair. The hair's surface is smoothed, the outer cuticle is sealed and the natural resistance is thus strengthened. The hair is given healthy, shimmering shine without weighing it down at all.

丰富调理物质的坚果油和杜鹃花油平衡了头发脂质层的不足，并立即给予干燥和脆弱的头发恢复弹性和柔软。头发的表面光滑柔顺，外层角质层被密封，自然保护屏障因此得到强化。头发被赋予健康闪亮的光泽，却无丝毫的沉重感。

The hair mask protects effectively from
hair breakage and split ends.
护发膜有效保护头发，防止头发断裂和开叉。

Growth strategy and bye-bye tangles.

增长策略，再见缠结的头发。



GROWTH BOOSTER

A potent active ingredient cocktail stimulates and revitalises the hair roots. Their cell activity is significantly increased and hair growth is boosted. Trace elements from coral and biotin stabilise and strengthen the newly formed hair, while a wheat brain extract protects the scalp from damaging environmental influences. The powerful energy boost for fast and healthy hair growth.

有效的活性成分鸡尾酒可刺激和活化发根。它们的活性细胞有显著的提高和促进头发的增长。珊瑚的微量元素和生物素能稳定和强化新形成的头发，而小麦提取物能保护头皮免受环境破坏性而影响。强大的能量促进头发快速健康成长。

DETANGLER

Simply sprayed into damp hair, the express care serum supplies it from lengths to tips with nutrients and conditioning substances, balances out its structure and smooths rough surfaces. A moisturiser minimises hair breakage while combing. Damp hair is ideally protected and detangled, the comb gently and easily glides through the lengths, the hair is soft, smooth and shiny.

只需喷洒在潮湿的头发上，快速护理精华液就能为每根发丝提供营养和调理，平衡头发的结构和抚平粗糙的表面。梳理头发时，保湿剂能大幅度地减少头发的断裂。是湿发最佳的保护，梳子可滑过发丝轻柔轻松地梳理，头发柔软、顺滑、有光泽。

Detangler — the care serum calms, moisturises
and detangles long hair.

护发精华液可镇定，滋润和解决缠结长发。





From roots to tips:
shiny, protected and
well groomed:

The Long Hair care
range precisely caters
for the special needs
of long hair.

从发根到发尾：
光泽，修护和整齐。
长发必须品。

Exclusive Distributor : **NEKDERX** Sdn Bhd (243577-W) Tel : 03 - 7726 8733

East Malaysia Sub - Distributor : **UNI BEAUTY ENTERPRISE SDN BHD** Tel : 088 - 230776

 La Biosthetique Malaysia  labiosthetiquemy

www.nekderx.com.my

